

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2023-04-04
Plats: Orrliden
Närvarande Satu Verlinna
Lena Pettersson
Magnus Sand
Maria Larsson
Michael Petersson
Pär Eriksson

Ej närvarande: Nina Lindström

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

a. Godkännande av föregående protokoll

Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2023-03-07, till handlingarna tillsammans med årsmötesprotokoll samt konstituerande möte 2023-03-22. Poängterar extra om registerutdrag och att det även gäller oss i styrelsen.

3. Orrliden – korta avstämningar

a. Inför säsongen

Tomas, Maria och Micke har haft möte med kommunen kring föreningsavtalet. Det finns en lista som de arbetar efter med kommunen. Viktigt att det faktiskt blir genomfört.

Tomas var med på mötet för denna punkt och redogjorde för läget. I stort är vi nöjda med Orrliden som anläggning.

Gräsytan är ett prioriterat område för föreningen. Gräset har inte tagit sig som planerat. Behövs insatser för att få det att funka. Efter möte med kommunen ska det beställas skötsel av gräsytor. Tomas behöver mer hjälp från kommunen för att fixa det bra.

Största bekymret är gångvägarna på området är ett bekymmer då det leriga. Kommunen hade idéer och ska försöka göra något. Mer nedskräpning än tidigare.

Tomas ska vara med på tränarträff framöver för att fånga synpunkter.

b. Framtid Orrliden

Kommer endast vara en grupp framöver som arbetar med Orrliden. Har fått förslag på hur ett nyttjanderättsavtal kan se ut. Ska skickas in till kommunen.

4. Summering av läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

- a. *Läget i våra lag*
Peter Lundh var med en kort stund på mötet och sade att det är lite oroligt i damlaget med få på träningarna. Arbetar aktivt för att få med F17-tjejerna. I övrigt se anteckningar från årsmötet.
- b. *Fotbollskommittén*
En nystart ska göras. Fotbollskommittén består idag av Lena, Magnus och Satu. Magnus bokar in ett möte för att dra upp riktlinjer för arbetet under året. Fokus ska vara på att träffa ledarna och diskutera föreningen som helhet. Ska även fortsättningsvis vara länken mellan lagen och styrelsen. Viktigt att försöka få in ett par till kommittén
- c. *Eskilstunacupen*
Mycket att ordna med. Matcher hela helgen på Orrliden. Totalt 277 lag deltar.

5. Ekonomi – lägesrapport

- a. *Ekonomiska läget januari-mars*
Lena gick igenom ekonomin. Kioskintäkterna ligger högt och det är uppskattat att vi håller öppet.
Avtal är skrivet med herrtränare och tränare F17. Damtränarnas avtal är strax klara. Fördelningen: Peter 35%, Helen 35%, Tobias 20% och Jocke 10%. Maria tar fram avtal.

6. Årsmötet 22 mars

- a. *Kort summering*
Årsmötet fungerade bra. Uppskattat med Micke Danielsson.
- b. *Valberedningens fortsatta arbete*
Valberedningen utökades med Conny Väreahag. Arbetet fortsätter med att få in ytterligare personer i styrelsen.

7. Strategiska frågor

- a. *Vad är viktigast att ta itu med utifrån VP 2023*
Eskilstunacupen är viktig och allt är planerat. Midsommar ska genomföras och har börjat planeras och är uppskattat av skogstorpsborna. Efter cupen tar vi tag i midsommarfirandet mer aktivt. Skogstorpsdagen ska genomföras i september.
- b. *Sponsorläget*
Finns en sponsorlista att utgå ifrån. Nu fortsätter arbetet med att kontakta sponsorerna.
Pär: Best bemanning, Langes, RG Bygg, Kungsgatan 69
Maria: Elon, Jobs bygg,
Micke: Carl Hedin, Gerry Karlsson, Husby plåtslageri, Parneus
Lena: Freddie's glas och Stigges
Vi måste ta ner skyltar med ej kvarvarande sponsorer.
- c. *Årshjul och översiktlig planering*
Fokus just nu är april - maj.
Eskilstunacupen i fokus.

Spelaravgifter skickas ut.
Midsommarplanering startar
Uppstart bollskola

8. Rapporter och inbjudningar

- a. *Återkoppling träff med SÖFF och RF-SISU*
Pär var på möte med RF SISU och SÖFF. Bra möte och bra ton för att diskutera utveckling av föreningarna. Fotbollsutvecklare Joakim Kämpe erbjöd sig att köra träningar och ge inspiration. Information har gått ut till lagen och Joakim har redan varit på besök hos några lag.
- b. *Kansliet aktuella frågor*
Mycket handlar om cupen just nu. Årsmöte samorganisationen. Frukostmöte RF-SISU för uppstart verksamhet för 65+. Kan gåfotboll vara något att starta upp?
- c. *Uppfångade frågor i föreningen*
Inget nytt.
- d. *Bingolotter Påsk*
Sista dagarna nu att redovisa.

9. Styrelsemöten våren 2023

- a. *Tisdagar 18.00-20.15*
9 maj, 13 juni

10. Övriga frågor

Peter Lundh var med på denna punkt och berättade om tankar kring samverkan elit och bredd. AFC ser gärna att deras verksamhet på sikt även innehåller damer. Även United är intresserade att samverka på nya sätt. Skogstorp är positiva till utökad samverkan. Detta blir en viktig fråga för styrelsen att fortsätta diskutera.

11. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Bevaka kommunens att-göra-lista för Orrliden
- Fotbollscommittén ska ha ett nystartsmöte
- Eskilstunacupen ska genomföras
- Avtal ska tecknas med tränare för damlaget
- Arbete fortsätter med att få in ytterligare personer i styrelsen
- Kontakt tas med sponsorer
- Samverkan med elitföreningar är en viktig fråga framöver



2024-08-28

4 (4)

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Magnus Sand

Pär Eriksson

